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1. Welkom:  
 
De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden uitzonderlijk via een videoconferentie 
gezien de coronacrisis. Dank ook naar Dhr. Marten Ben voor de uitwerking van dit initiatief.   
 
2. Goedkeuring verslag:   
 
Geen opmerkingen – Terechte opmerking naar verzending ( ontbrekend lid )  
 
3. Goedkeuring “ advies gebruiksreglement gemeentelijke infrastructuur “ :  
 
Dhr. Ben Martens overloopt alle belangrijke wijzigingen in het nieuwe reglement. De meest in 
het oog springende vernieuwing is het online reserveren/inplannen van een accommodatie ( 
sporthal ) . We spreken dan over locaties die nog vrij zijn. Vaste clubs blijven voorrang krijgen 
naar invulling ( trainingen ) . Er is een mogelijk voorzien om 14 dagen een optie te nemen, 7 
dagen voor de activiteit kan deze niet meer geannuleerd worden en volgt er een factuur.  
  
Alle leden van de sportraad hebben hiervoor een positief advies gegeven  
 
Naar de jaarlijks terugkomende vaste invulling voor sommige clubs zijn er toch wel wat vragen 
naar verdeling ( dagen, uren, enz…) voor de sporthallen.  Dhr. Geert Laenen geeft hierover 
concrete vaststellingen en vraagt of er mogelijkheden zijn om deze te herbekijken afhankelijk 
van bepaalde criteriums: vb. : het aantal leden van een club, de leeftijd van de spelers ( 
trainingsmomenten ), enz… Dhr. Ben Martens informeert bij andere gemeentes hoe het daar is 
geregeld en zal tevens dit verder mee opvolgen.    
 
4. Tegemoetkoming verenigingen ten gevolge van de coronacrisis:  
 
Het is onmogelijk te berekenen hoeveel de verliezen er zijn bij de verschillende verenigingen. 
Vanuit de gemeente zal er “ onder voorbehoud “  een premie worden voorzien voor alle 
verenigingen van Kasterlee. Het bedrag dat hiervoor eenmalig mogelijks zal uitgetrokken 
worden is 45.000 euro. De verdeling onder de clubs zal gebeuren via een verdeelsleutel: vb. 
aantal leden, …  Er zullen cadeaubonnen voorzien worden die de verenigingen kunnen 
gebruiken om zodoende ook de lokale handelaars extra te steunen. Deze bonnen zijn dus enkel te 
gebruiken in Kasterlee. 
 
Er zal ook nog bekeken worden waar eventuele subsidies mogelijk zijn. Een aanpassing van het 
bestaande reglement behoort tot mogelijke opties 



 
5.       Reglement kampioenenhuldiging:  
 
Voor alle leden is het duidelijk dat er geen verschil mag zijn van categorie naar huldiging. 
Uitschieters zoals “ Europees kampioen, Wereldkampioen ) genieten ook nog de extra aandacht 
vanuit het gemeentebestuur. Het reglement zal overgemaakt worden zodat alle leden dit kunnen 
raadplegen en eventuele voorstellen kunnen geven ter verbetering.  
 
6. Invulling voetbalvelden en infrastructuur Molenkring : 
 
Dhr. Martens Ben heeft van twee clubs ( Ksk Kasterlee en FC De Kempen ) de vraag gekregen 
om deze te mogen gebruiken. Zo zal voetbalclub Ksk Kasterlee tijdens de voorbereidingen 
gebruik kunnen maken van de velden ( maximale periode Juni, Juli, augustus en september ) en 
de andere maanden ( januari, februari, maart, april, mei, oktober, november en december ) 
voetbalclub Fc De Kempen. Het onderhoud van deze infrastructuur ( maaien velden, enz.. zal 
door Fc De Kempen gebeuren )    
 
7. Varia: 
- Dwars door Kasterlee zal dit jaar niet kunnen plaatsvinden gezien de maatregelen met 
betrekking tot de lopende pandemie. Tijdens het overleg met de vertegenwoordigers is 
afgesproken om de volgende editie te laten doorgaan in 2021. 
- Algemene vergadering voorzien voor eind mei zal verplaats worden naar 10 september 2020 ( 
opvolging Dhr. Martens Ben )  
- culinaire vergadering met alle leden zal op een later moment ingeplant worden.  
- Gezien het gegeven dat alle vertegenwoordigers van de sportraad hebben aangegeven dat ze 
akkoord zijn met deze manier van overleg zullen de adviezen en verslagen geldig zijn. 
- Hel van Kasterlee blijft een groot succes. De online inschrijvingen zijn steeds sneller volzet. 
Het aantal maximum deelnemers van 450 personen was in een mum van tijd. 
- Tijdens deze momenten is het niet makkelijk om te sporten. Het nadarwerk en vermelding ( niet 
mogen sporten )  mag weg genomen worden aan de Molenstraat . Alles overal weghalen is 
natuurlijk een fout signaal ( speelpleinen, enz..)    
 
Een volgend overleg kan geplant worden op ….  
 
Einde vergadering: 21.05u 
Zorg intussen goed voor uzelf en elkaar 
 
 
De secretaris         De voorzitter 
Cnaepkens Dominique       Johan Bienens 
 
 
 
 
 
 


